
P R O T O K Ó Ł  Nr LXI/14

z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa

odbytej w dniu 31 października 2014r.

w Urzędzie Miejskim w Mieroszowie

Godzina rozpoczęcia:  13:00

Godzina zakończenia:  15: 20

Ad.  1.  Otwarcia  sesji  dokonał  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Mieroszowa  -  Pan

Ryszard Gubernat. Stwierdził, że na  stan 15 radnych Rady Miejskiej obecnych jest  12

radnych, czyli ustawowa większość do podejmowania prawomocnych decyzji.

Lista obecności stanowi załącznik Nr 1a do niniejszego protokołu.

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 1b do niniejszego protokołu.
Następnie Pan Przewodniczący powitał zaproszonych gości :

- Burmistrza Mieroszowa – Andrzeja Laszkiewicza,

-Z-cę Burmistrza Mieroszowa – Dorotę Bekier,

- Z-cę Skarbnika – Bogumiłę Wojtczuk,

- Kierowników jednostek organizacyjnych Gminy,

- Kierowników referatów Urzędu Miejskiego.

Ad.2. Przewodniczący Rady Miejskiej Mieroszowa – Pan Ryszard Gubernat   

1.Otwarcie sesji.

2.Przedstawienie porządku obrad.

3.Uroczyste wręczenie Listu Gratulacyjnego Panu Piotrowi Polańskiemu.

4.Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej.

5.Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym – zapytania Radnych.

6.Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej Mieroszowa.

7.Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych.

8.Projekt uchwały Rady Miejskiej  Mieroszowa w sprawie utworzenia Mieroszów Polski

Solar Energetyka Odnawialna Sp. z o.o. z udziałem Gminy Mieroszów i Polskiego Solaru

S.A.



9.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie utworzenia Rady SENIORÓW

Gminy Mieroszów oraz nadania jej statutu.

10.Projekt  uchwały  Rady  Miejskiej  Mieroszowa  w  sprawie  Statutu  Ośrodka  Pomocy

Społecznej.

11.Projekt  uchwały  Rady  Miejskiej  Mieroszowa  w  sprawie  Rocznego  Programu

Współpracy  Gminy  Mieroszów  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  podmiotami

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2015.

12.Projekt  uchwały  Rady  Miejskiej  Mieroszowa  w  sprawie  wprowadzenia  zmian  do

budżetu gminy Mieroszów na 2014 r. 

13.Projekt  uchwały  Rady  Miejskiej  Mieroszowa  w  sprawie  wprowadzenia  zmian  

do Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2014 – 2018.

14.Projekt  uchwały  Rady  Miejskiej  Mieroszowa   w  sprawie  zmiany  Uchwały  Nr

XXVI/118/12  Rady  Miejskiej  Mieroszowa z  dnia  31.05.2012r.  w sprawie  wieloletniego

planu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy w latach 2012 – 2017.

15.Sprawozdanie  Komisji  Rewizyjnej  z  kontroli  w  zakresie  wydatkowania  środków  na

realizację Gminnego Programu Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 2013 r. 

16.Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli w zakresie analizy wykonania remontów i

inwestycji  w placówkach oświatowych Gminy Mieroszów w roku 2013 oraz I  półroczu

2014 r.  

17.Odpowiedzi na pytania zadane na poprzedniej sesji.

18.Odpowiedzi na zapytania, oświadczenia i wnioski radnych.

19.Wolne wnioski, informacje, apele, w tym mieszkańcy.

20.Zakończenie obrad.

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz zwrócił się z prośbą o wprowadzenie

do  porządku  obrad  w pkt.  15  projekt  uchwały  Rady  Miejskiej  Mieroszowa  w  sprawie

wezwania do usunięcia naruszenia interesu prawnego złożonego przez Pana A. O.

Prośba Burmistrza Mieroszowa została przyjęta 12 głosami „za”

Ad.3. Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował, że w związku z tym, iż Pan Piotr



Polański przybędzie na sesję później  w tym punkcie nastąpi uroczyste wręczenie Listu

Gratulacyjnego Pani Alicji Tempes.

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat  odczytał wniosek Ośrodka

Pomocy Społecznej o uhonorowanie Pani Alicji Tempes, z którego wynika, że Pani Alicja

po  raz  pierwszy  została  uhonorowana  w  2013  r.  podczas  uroczystej  Gali  z  okazji

Dolnośląskiego Dnia Pracownika Socjalnego. W 2014 r. spośród 43 nadesłanych zgłoszeń

Kapituła Konkursu dla animatorów społecznych wyłoniła łącznie 6 osób, którym przyznano

nagrody im. Heleny Radlińskiej. Wśród tych osób znalazła się również Pani Alicja Tempes

– specjalista pracy socjalnej w OPS Mieroszów.

 

Następnie  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  imieniu  Burmistrza,  swoim  i  całej  Rady

Miejskiej wręczył Pani Tempes list gratulacyjny : „Uznanie za działanie na rzecz naszych

mieszkańców,  angażowanie  i  wysiłek włożony we wdrażanie  standardów organizowania

społeczności  lokalnej,  podnoszących  poziom  aktywności  społecznej  oraz  udział  w

projektach i owocną współpracę z różnymi grupami społecznymi gminy Mieroszów”.

Ad.4.Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  –  Pan  Ryszard  Gubernat poinformował,  

że protokół został sporządzony w terminie i wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej.

Do dnia dzisiejszego nikt nie zgłaszał uwag.

Protokół  z  LX  sesji  Rady  Miejskiej  z  dnia  29  września  2014r.  został  przyjęty  

11 głosami „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymującymi się”.

Ad.5.Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym – zapytania

Radnych omówił Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz 

Nikt nie zabrał głosu.



Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do tego protokołu.

Ad.6.Sprawozdanie  z  wykonania  uchwał  Rady  Miejskiej  Mieroszowa  omówił

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz.

Sprawozdanie z realizacji uchwał stanowi załącznik nr 3 do tego protokołu.

Ad.7.Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych.

Radna  –  Pani  Dorota  Błażejowska zauważyła,  że  nie  działa  oświetlenie  uliczne  przy

szpitalu na ul.Szpitalnej.

Ponadto Pani D. Błażejowska  zwróciła się z pytaniem na jakim etapie jest rozbudowa

stawu rybnego w Golińsku.

Radna – Pani Justyna Pichowicz zwróciła się z pytaniami :

– na jakim etapie jest opracowanie stref uzdrowiskwych w Sokołowsku,

– kto odpowiada za rozmieszczenie kontenerów na śmieci w Sokołowsku.

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat zwrócił się z pytaniem czy to

prawda, że prezes Spólki ZGKiM został zwolniony z pracy.

Ad.8.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie utworzenia Mieroszów

Polski  Solar  Energetyka  Odnawialna  Sp.  z  o.o.  z  udziałem  Gminy  Mieroszów  i

Polskiego Solaru S.A.omówiła Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier, informując że w

celu wykonywania zadań gmina może tworzyć jednostki organizacyjne, a także zawierać

umowy z innymi podmiotami, w tym z organizacjami pozarządowymi. Gmina oraz inna

gminna osoba prawna może prowadzić działalność gospodarczą wykraczającą poza zadania

o charakterze użyteczności publicznej wyłącznie w przypadkach określonych w odrębnej

umowie.  Zadaniami  użyteczności  publicznej,  w  rozumieniu  ustawy,  są  zadania  własne



gminy, których celem jest bieżące i nieprzerwane zaspokajanie zbiorowych potrzeb ludności

w drodze świadczenia usług powszechnie dostępnych. Zgodnie z art. 7 ust.1 pkt 3 ustawy o

samorządzie gminnym zadania własne gminy obejmują sprawy: wodociągów i zaopatrzenia

w wodę, kanalizacji, usuwania i oczyszczania ścieków komunalnych, utrzymania czystości i

porządku oraz urządzeń sanitarnych, wysypisk i unieszkodliwienia odpadów komunalnych,

zaopatrzenia w energię elektryczną i cieplną oraz gaz.

Na  podstawie  art.  9  ust.  1  ustawy  o  gospodarce  komunalnej  jednostki  samorządu

terytorialnego mogą tworzyć spółki z ograniczoną odpowiedzialnością lub spółki akcyjne.

Na  podstawie  art.  10  ust.  1  ustawy  o  gospodarce  komunalnej  poza  sferą  użyteczności

publicznej gmina może również tworzyć spółki prawa handlowego i przystępować do nich.

Biorąc  pod  uwagę  powyższe  ramy  prawne  budowa  elektrowni  słonecznej,  w  ramach

prowadzonej działalności gospodarczej w formie Spółki z o.o. potwierdzi, że inwestowanie

w  tego  rodzaju  odnawialne  źródło  energii  przyniesie  dochód  dla  gminy.  Dochody

uzyskiwane  sa  przez  sprzedaż  nadwyżek  energii  elektrycznej  i  ze  sprzedaży  zielonych

certyfikatów do zakładu energetycznego. Dzięki większym dochodom Gmina gmina będzie

mogła lepiej wykonywać zadania własne, a co za  tym idzie lepiej zaspokajać zbiorowe

potrzeby.

W oparciu o dyrektywy unijne Polska jest zobligowana do osiągnięcia produkcji energii ze

źródeł odnawialnych na poziomie 15 % do roku 2020.

Spółka powoływana jest z udziałem Polski Solar S.A. Polski Solar S.A. jest developerem

Canadian  Solar  Inc.  Canadian  Solar  Inc.  jest  czwartym na  świecie  producentem paneli

fotowoltanicznych z siedzibą w Ontario, Kanada. Technologia solarna Canadian Solar Inc.

należy do najlepszych w branży fotowoltanicznej, posiada także unikalną gwarancję jakości

produktu  i  produkcji  energii  elektrycznej  tj.  10  letnią  gwarancję  jakości  wykonania

produktu oraz 25 letnią gwarancję ciągłości produkcji energii elektrycznej. Ww. dodatkowo

zabezpieczone  jest  polisą  ubezpieczeniową  odpowiadającą  warunkom  gwarancji

producenta.

Szacowana moc elektrowni słonecznej, którą zrealizuje i którą będzie zarządzać Spółka to 2
MW.
W związku z powyższym zasadne jest podjęcie poniższej uchwały.   



Przewodnicząca Komisji Ogólnej  poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na

posiedzeniu Komisji i został zaopiniowany pozytywnie.

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskysje w tym punkcie.

W dyskusji głos zabrali : 

Radna –  Pani  Justyna Pichowicz  zwróciła  się  z  pytaniem czy projekt  uchwały  został

zaopiniowany przez Radcę Prawnego.

Z-ca Burmistrza Mieroszowa poinformowała, że Radca podpisał projekt uchwały.

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodniczący Rady odczytał projekt

uchwały i poddał go pod głosowanie.

Uchwała Nr LXI/287/14 Rady Miejskiej  Mieroszowa  z dnia 31 październka 2014 r.  w

sprawie utworzenia Mieroszów Polski Solar Energetyka Odnawialna Sp. z o.o. z udziałem

Gminy Mieroszów i Polskiego Solaru S.A. została podjęta 12 głosami "za", 0 "przeciw", 1

"wstrzymującym" .

Podjęta uchwała stanowi załacznik nr 4 do tego protokołu.

Ad.9.Projekt  uchwały  Rady  Miejskiej  Mieroszowa  w  sprawie  utworzenia  Rady

SENIORÓW  Gminy  Mieroszów  oraz  nadania  jej  statutu omówił  Burmistrz

Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz  informując, że projekt uchwały jest jednym z

elementów  finalizujących  starania  o  utworzenie  w Gminie  Mieroszów  ciała,  którego

głównym  zadaniem  będzie  podejmowanie  działań  mających  na  celu  integrację

mieroszowskiego  środowiska  seniorów,  wzmacnianie  udziału  seniorów  w  życiu

społeczności lokalnej Gminy Mieroszów oraz reprezentowanie ich interesów wobec władz

gminy.  Rada  będzie  miała  charakter  opiniodawczo-doradczy,  konsultacyjny  oraz

inicjatywny. Będzie działać na rzecz walki z  wykluczeniem społecznym osób starszych,



tworzenia  warunków  do  lepszego  wykorzystania  wiedzy  i doświadczenia  seniorów.

Członkowie  rady  będą  mogli  również  opiniować  oraz  zgłaszać  uwagi  i  wnioski  do

projektów aktów prawa miejscowego przygotowywanych przez Burmistrza i Radę Miejską

Mieroszowa, dotyczących w szczególności sytuacji seniorów. 

Przyjęcie uchwały pozwoli powołać skład osobowy rady, według reguł zaproponowanych w

statucie,  oraz  rozpocząć  prace  merytoryczne,  tak  oczekiwane  przez  Mieroszowskie

środowisko seniorów.

Przewodnicząca Komisji Ogólnej poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na

posiedzeniu Komisji i został zaopiniowany pozytywnie.

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskysje w tym punkcie.

W dyskusji głos zabrali : 

Burmistrz  Mieroszowa poinformował,  że  do  projektu  uchwały  zostały  wprowadzone

zmiany zaporoponowane w trakcie dyskusji  na posiedzeniu Komisji i  są one naniesione

wytłuszczonym drukiem.

Radna – Pani Justyna Pichowicz  zgłosiła uwagę dotyczącą złej numeracji punktów  § 3

 w ust. 4.

Burmistrz  Mieroszowa poinformował,  że  uwaga  zostanie  wprowadzona  do  projektu

uchwały.

W związku  z  wyczerpaniem  dyskusji  w  tym  punkcie  Przewodniczący  Rady  Miejskiej

odczytał projekt uchwały i poddał go pod głsowanie.

Uchwała  Nr LXI/288/14 Rady Miejskiej  Mieroszowa z dnia  31 październiak 2014 r.  w

sprawie  utworzenia Rady SENIORÓW Gminy Mieroszów oraz nadania jej statutu została

podjęta 13 głosami "za" ( jednogłośnie).



Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 5 do tego protokołu.

Ad.10.Projekt  uchwały  Rady  Miejskiej  Mieroszowa  w  sprawie  Statutu  Ośrodka

Pomocy Społecznej omówił Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz omówił

Burmistrz, informując że w związku z kolejnymi istotnymi zmianami ustaw na podstawie,

których Ośrodek Pomocy Społecznej w Mieroszowie realizuje zadania i  wynikających z

tego  zmian  dla  Ośrodka  oraz  dodanie  nowych  zadań  znacznie  rozszerzających  zakres

działania i zadania Ośrodka, wynika konieczność uchwalenia nowego Statutu.

        Od czasu uchwalenia poprzedniego Statutu w 2011 r. nastąpiły kolejne istotne zmiany

znacznie  rozszerzające  zakres  zadań  i  obowiązków  nałożonych  do  wykonania  przez

Ośrodek  związanych  bądź  to  z  kolejnymi  zmianami  ustawowymi  w  zakresie  pomocy

społecznej, dodatkami energetycznymi, stypendiami, wspieraniu rodziny i systemu pieczy

zastępczej (m.in. asystent rodziny), spraw związanych z realizacją Rządowego programu dla

rodzin wielodzietnych (Karta Dużej Rodziny), ochroną zdrowia psychicznego, prowadzenie

działań środowiskowych - OSL - oraz zostały przekazane Ośrodkowi do realizacji zadania

dotyczące zmian w prowadzeniu  koordynacji  działania  świetlicy  środowiskowej,  w tym

zapewnienie  środków  na  wynagrodzenie  zatrudnionych  pracowników  i  właściwych

warunków realizacji  powyższego zadania  bądź potrzebami wynikającymi z  rozeznanych

potrzeb środowiska lokalnego. W związku z powyższym podjęcie przedmiotowej uchwały

jest konieczne i powoduje utratę mocy Uchwały Nr XI/34/11 Rady Miejskiej Mieroszowa z

dnia  31.03.2011  r.  w  sprawie  określenia  Statutu  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w

Mieroszowie.

Przewodnicząca Komisji  Ogólnej  poiformowała,  że  projekt  uchwały  był  owamiany na

posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie.

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie.

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji.



W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej  Mieroszowa odczytał  projekt

uchwały i poddał go pod głosowanie.

Uchwała  Nr LXI/289/14 Rady Miejskiej  Mieroszowa z dnia  31 października 2014 r.  w

sprawie  Statutu  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  została  podjęta  13  głosami  "za"

( jednogłośnie ).

Podjęta uchwała stnowi załacznik nr 6 do tego protokołu.

Ad.11.Projekt  uchwały  Rady Miejskiej  Mieroszowa w sprawie Rocznego Programu

Współpracy  Gminy  Mieroszów  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  podmiotami

prowadzącymi  działalność  pożytku  publicznego  na  rok  2015 omówił  Burmistrz

Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz, informując że uchwalenie rocznych programów

współpracy  jednostek  samorządu  terytorialnego  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  z

podmiotami,  o  których  mowa  w art.  3  ust.  3  ustawy z  dnia  24  kwietnia  2003  roku  o

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie jest zadaniem obligatoryjnym o czym

przesądza treść art. 5a ust. 1 cytowanej ustawy ( Dz. u. Nr 94, poz. 843 z późniejszymi

zmianami)

Głównym  celem  programu  jest  kształtowanie  demokratycznego  ładu  społecznego  w

środowisku  lokalnym  poprzez  budowanie  partnerstwa  między  Gminą  Mieroszów  i

organizacjami pozarządowymi oraz efektywna realizacja zadań publicznych.  Współpraca

odbywać  się  będzie  na  zasadach  partnerstwa,  pomocniczości,  legalności,  efektywności,

jawności (podejmowanych działań) i suwerenności stron.

Mając na uwadze rozwój i lepszą realizację zadań samorządu, działań służących realizacji

Strategii Rozwoju Gminy Mieroszów zasadne jest podjęcie proponowanej uchwały.

Przewodnicząca Komsiji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska poinformowała, że projekt

uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji i został zapoiniowany pozytywnie.

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie.



Nikt niezabrał głosu w dyskusji.

W związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  odczytał  projekt  uchwały  i

poddał go pod głosowanie.

Uchwała  Nr  LXI/290/14  Rady  Miejskiej  Mieroszowa  z  dnia  31  października  2014  r.  

w  sprawie  Rocznego  Programu  Współpracy  Gminy  Mieroszów  z  organizacjami

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok

2015 została podjęta 13 głosami "za" jednogłośnie.

Podjęta uchwała stanowi załacznik nr 7 do tego protokołu.

Ad.12.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wprowadzenia zmian

do budżetu gminy Mieroszów na 2014 r.  omówiła  Z-ca Skarbnika – Pani Bogumiła

Wojtczuk informując,  że  przyczyną  zmian  w  budżecie  po  stronie  dochodów  jest

wprowadzenie w rozdziale 80103 Oddziały przedszkolne w szkołach podstawowych § 0830

Wpływy z  usług  o kwotę 2.118,00zł  w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Sokołowsku  w

związku  z  uzyskanymi  i  prognozowanymi  do  końca  2014  r.  dochodami  z  tytułu  opłat

uzyskanych od rodziców za dodatkowa godzinę pracy przedszkola. Kwotę tą przeznacza się

na  zwiększenie  planu  w  rozdziale  85401  Świetlice  szkolne w  §  4110  Składki  na

ubezpieczenia społeczne i § 4120  Składki na Fundusz Pracy. Dodatkowo zwiększa się w

tym samym rozdziale plan wydatków w § 4010  Wynagrodzenia osobowe pracowników o

kwotę 11.000 zł. poprzez zmniejszenie planu w  rozdziale 80103 Oddziały przedszkolne w

szkołach  podstawowych  w  §  4010  Wynagrodzenia  osobowe  pracowników.  Zmiany  te

związane  są  z  niedoszacowaniem  wydatków  osobowych  spowodowanych  wydłużeniem

czasu pracy świetlicy szkolnej od 01 września 2014.  

Zmiany  w  planie  wydatków  w  Publicznym  Gimnazjum  w  Mieroszowie  

w  rozdziale  85401  Świetlice  szkolne w  §§  3020,4010,4110,4120  wynikają  

z konieczności zatrudnienia na świetlicy szkolnej nauczyciela w zastępstwie za pracownika

przebywającego na urlopie dla poratowania zdrowia. Niezbędną kwotę 26.200 zł. przesuwa



się  z paragrafów płacowych rozdziału 80110 Gimnazja. 

W związku z potrzebą wykonania remontu garażu w budynku Ochotniczej Straży Pożarnej

dla  potrzeb  nowo  zakupionego  samochodu  strażackiego   konieczne  jest  przeniesienie

środków w wysokości 72.030 zł.  do rozdziału 75412  Ochotnicze straże pożarne  § 4270

Zakup usług remontowych z rozdziału 60016 Drogi publiczne gminne § 4270 Zakup usług

remontowych.

Zwiększenie  planu  wydatków  w  rozdziale  90001  Gospodarka  ściekowa  

i ochrona wód w § 4300 Zakup usług pozostałych jest związane  z wyższymi niż planowano

kosztami odbioru ścieków w budynkach wspólnot mieszkaniowych.

W ramach funduszu sołeckiego w sołectwie Sokołowsko dokonuje się przesunięć środków

w  rozdziale  92109  Domy  i  ośrodki  kultury,  świetlice  i  kluby  oraz  w  rozdziale  92195

Pozostała działalność odpowiednio na  § 4210 Zakup materiałów i wyposażenia 4.000.00zł

i 1.000 zł. zmniejszając równocześnie plan wydatków w rozdziale 90004 Utrzymanie zieleni

w miastach i gminach w ramach tego samego funduszu sołeckiego .

W związku  z  otrzymaną  przez  Zespół  Szkolno-Przedszkolny  im.  Janusza  Korczaka  w

Sokołowsku  darowizną  od  sponsorów  i  rodziców  na  dowóz  dzieci  m.in.  na  zawody,

konkursy w kwocie 5.500 zł. zmienia się załącznik zawierający plan dochodów rachunku

dochodów wydzielonych oraz wydatków nimi finansowanych – załącznik nr 3 do niniejszej

uchwały.

Ponadto zmienia się załącznik inwestycyjny na 2014 rok poprzez:Wprowadzenie nowego

zadania  inwestycyjnego  na  lata  2014-2015  pn.  Budowa  wieży  widokowej  na  Lesistej

Wielkiej-  dokumentacja  projektowa  w ramach  projektu  flagowego  pn.”Czesko-Polski

szlak  grzbietowy”-  dział  630  Turystyka rozdział  63095  Pozostała  działalność §  6050

Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych na kwotę 500,00 zł. W roku 2014 rozpoczną

się prace związane z opracowaniem dokumentacji projektowej.

Zmniejszenie wydatków inwestycyjnych w zadaniu pn. Rozwój infrastruktury turystyczno-

rekreacyjnej w strefie pogranicza broumovsko-mieroszowskiego – IV etap –Budowa wieży

widokowej na Górze Parkowej w Mieroszowie dział 926 Kultura fizyczna rozdział 92605

Zadania w zakresie kultury fizycznej § 6050 Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych o



kwotę  500,00  zł.  Ze  względu  na  realizację  zadania  w  formule  „zaprojektuj  

i wybuduj” główne płatności są przewidziane w roku 2015. 

Wprowadza się do budżetu wolne środki w kwocie 175.767,63zł zwiększając tym samym

przychody.  Po  stronie  wydatków  zmiany  dotyczą  zwiększenia  wydatków,  których

przewidywane  wykonanie  do  końca  roku  2014  będzie  wyższe  niż  planowano  -rozdział

70004 Różne jednostki obsługi gospodarki finansowej  § 4270 Zakup usług remontowych -

zwiększenie o kwotę 175.767,63zł zł na remonty, ponieważ założony plan nie uwzględniał

wszystkich  potrzeb,  w  szczególności  nakładów  remontowych  we  wspólnotach

mieszkaniowych.

Powyższe zmiany po stronie dochodów i wydatków są niezbędne do przeprowadzenia w

budżecie  gminy,  co  jest  wyłączną  kompetencją  organu  stanowiącego,  w  związku  z

powyższym podjęcie uchwały w przedmiotowej sprawie jest uzasadnione.

Przewodnicząca Komsiji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska poinformowała, że projekt

uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie.

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie.

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji.

W związku z powyższym  Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał  projekt  uchwały i

poddał go pod głosowanie, informując że zgodnie ze Statutem Gminy Mierosżów będzie ton

głosowanie jawne imienne.

Uchwała  Nr LXI/291/14 Rady Miejskiej  Mieroszowa z dnia  31 października 2014 r.  w

sprawie wprowadzenia zamian do budżetu gminy Mieroszów na 2014 r. została podjęta 5

głosami "za", 4 "przeciw", 4 "wstrzymującymi się".

Za podjęciem uchwały głosowali Radni : Agnieszka Kozłowska, Anna Macuk, Agnieszka

Mądrzak – Wendycz, Henryk Mizera, Dorota Nagórna.



Przeciw  podjęciu  uchwały  głosowali  Radni  :  Dorota  Błażejowska,  Justyna  Pichowicz,

Ryszard Sierkowski, Mieczysław Wujda.

Wstrzymali  się  od  głosu  :  Maria  Chmielnicka,  Robert  Gałązka,  Ryszard  Gubernat,

Katarzyna Wolska.

Podjęta uchwała stanowi załacznik nr 8 do tego protokołu.

Ad.13.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wprowadzenia zmian 

do Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2014 – 2018  omówiła  Z-ca Skarbnika

Gminy – Pani Bogumiła Wojtczuk.

Przewodnicząca Komisji Ogólnej  poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na

posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie.

Z-ca  Skarbnika  –  Pani  Bogumiła  Wojtczuk  poinformowała,  że  została  wprowadzona

korekta  do  załacznika  nr  1  polegająca  na  wprowadzeniu  ostatecznych  kwot  po  stronie

dochodów i wydatków.

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie.

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji.

W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  Miejskiej poddał  pod  głosowanie

om,ówion  y  projekt  uchwały  i  poddał  go  pod  głosowanie  informując,  że  zgodnie  ze

Statutem bedzie to głosowanie jawne imienne.

Projekt  uchwały  nie  został  przyjęty  2014  r.  w  sprawie  wprowadzenia  zmian  

do Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2014 – 2018  nie została podjęta 4 głosami

"za", 4 "przeciw", 5 "wstrzymującymi się".



Za podjęciem uchwały głosowali   Radni :  Agnieszka Kozłowska,  Agnieszka Mądrzak –

Wendycz, Henryk Mizera, Dorota Nagórna.

Przeciw  podjęciu  uchwały  głosowali  Radni  :  Dorota  Błażejowska  Justyna  Pichowicz,

Ryszard Sierakowski, Mieczysław Wujda.

Wstrzymali się od głosu : Maria Chmielnicka, Robert Gałazka, Ryszard Gubernat,  Anna

Macuk, Katarzyna Wolska.

Burmistrz  Mieroszowa  zaapelował  o  przyjęcie  tego  projektu  uchwały.  Jeżeli  Radni

zdecydowali się przyjąć poprzednią uchwałę to należy podjąć tą uchwałę ponieważ jest ona

konsekwencją tej poprzendniej.

Ponadto Burmistrz Mieroszowa zwrócił się o reasumpcję głosowania.

Z-ca Skarbnika – Pani Bogumiła Wojtczuk zwróciła uwagę na sytuację, że jeżeli zostanie

przyjęta  uchwała,  w  której  zmienia  się  wykaz  przedsięwzięć  –  a  taka  uchwała  została

przyjęta  –  to  konsekwencją  tej  uchwały  jest  konieczna  zmiana  Wieloletniej  Prognozy

Finansowej. Te dwie uchwały są ze sobą ściśle powiązane.

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 10 min. przerwy.

Po  przerwie  Przewodnczący  Rady poinformował  o  wyjątkach,  które  umożliwiają

przeprowadzenie reasumpcji głosowania nad uchwałą tj. w sytuacjach gdy : część radnych

nie  brała  udziału  w  głosowaniu  bo  była  poza  salą  obrad  w  czasie  głosowania,  nie

wyjaśniono dostatecznie sposobu głosowania, wynik głosowania budzi wątpliwości np. gdy

liczba  głosów  nie  zgadza  się  z  liczbą  radnych  biorących  udział  w  głosowaniu,  po

przeprowadzeniu głosowania ujawniły się nowe fakty lub okoliczności, w świetle których

inaczej przedstawiają się sprawy społeczne, gospodarcze i finansowe.

W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  Miejskiej przystąpił  do  reasumpcji



głosowania  nad  projektem  uchwały  w  sprawie  wprowadzenia  zmian  do   Wieloletniej

Prognozy Finansowej na lata 2014 – 2018.

Radna – Pani Anna Macuk poinformowała, że pomyliła się przy głosowaniu nad uchwała

w sprawie zmian do budżetu. 

W związku z powyższym Pani Macuk zwróciła się o reasumpcję głosowania nad uchwałą w

sprawie zmian do budżetu.

Buristrz Mieroszowa zauważył, że nie można wracać do podjętych już uchwał. Ponadto

zwrócił  się  z  prośbą  do  Radnych  o  nie  podejmowanie  takiego  działania,  które  może

poważnie zaburzuć funkcjonowanie gminy.

Następnie Burmistrz Mieroszowa wycofał wniosek o rerasumpcję głosowania, informując

jednocześnie, że projekt uchwały w sprawie WPF-u będzie ponownie przedłożona Radnym

na ostatniej sesji Rady Miejskiej w dniu 14 listopada br. 

Przewodniczący Rady Miejskiej przeszedł do omawiania kolejnego punktu.

Ad.14.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa  w sprawie zmiany Uchwały Nr

XXVI/118/12 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 31.05.2012r. w sprawie wieloletniego

planu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy w latach 2012 – 2017 omówił

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz informując, że na podstawie art. 4 ust.

1  i  ust  2  oraz  art.  22  Ustawy  z  dnia  21  czerwca  2001  r.  o  ochronie  praw  lokatorów,

mieszkaniowym zasobie gminy i o zmianie Kodeksu cywilnego (tj. Dz. U. z 2014 r. Nr 150)

Gmina zobowiązana jest do wydzielenia lokali, które przeznacza się na wynajem jako lokale

socjalne.  Zasady  przydziału  lokalu  socjalnego szczegółowo  określa  § 4. Uchwały  nr

XXII/97/08  Rady  Miejskiej  Mieroszowa  z  dnia  31.03.2008  r.  w  sprawie  zasad

wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Mieroszów.

21.Z  uwagi  na  konieczność  ujednolicenia  Załącznika  nr  1  pkt.  c  pn.  „Wykaz  lokali

socjalnych  na  dzień  30.04..2012  r.”   do  Uchwały  Nr  XXVI/118/12  Rady  Miejskiej

Mieroszowa z dnia 31 maja 2012 r.  skorygowano Załącznik  nr 1 pkt. c w  Uchwale Nr



LIII/259/14 Rady Miejskiej Mieroszowa  z dnia 31.03.2014 r. w sprawie zmiany Uchwały

nr XXXVI/223/13Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30.09.2013 r. w sprawie wieloletniego

planu  gospodarowania  mieszkaniowym  zasobem  gminy  w  latach  2012-2017,  który  po

zmianie stanowić będzie załącznik obowiązujący.W Załączniku nr 1 pkt. c  dokonano zmian

polegających na wykreśleniu lokali  na podstawie.Zarządzenia nr 89/2014 z dnia 16.10.2014

r. Burmistrz Mieroszowa  w sprawie przekształcenia lokali socjalnych na lokale mieszkalne

w  związku  ze  sprzedażą  lokalu  bądź  poprawą  sytuacji  materialnej  najemcy.Natomiast

Zarządzeniem nr 88/2014 z dnia 16.10.2014 r. Burmistrz Mieroszowa  z uwagi  na zły stan

techniczny, wilgoć w lokalu, niską kondygnację itp. przekwalifikował  lokale mieszkalne na

lokale socjalne.Mając na względzie powyższe zachodzi konieczność korekty załącznika do

wspomnianej  Uchwały  poprzez  wykreślenie  z  wykazu  lokali  socjalnych  przy  ul.

Wałbrzyskiej 20/4 w Kowalowej ,przy ul. Głównej 13/2 w Sokołowsku, w Golińsku 1/3,

przy ul. Przejazd 10/2a w Mieroszowie oraz dopisanie  lokali przy ul. Unisławskiej 1/1 w

Sokołowsku, przy ul. S. Żeromskiego 19/1 w Mieroszowie,  przy ul. Powstańców 21A/2 w

Mieroszowie, przy ul. Strzelców 3/4 w Mieroszowie, przy ul. Przejazd 7/2 w Mieroszowie,

przy  ul.  Przejazd  7/4  w  Mieroszowie,  przy  ul.  Dąbrowszczaków 6/3b  w  Mieroszowie,

Unisław Śląski 70a/7, Unisław Śląski 35/6, przy ul. Głównej 10/8 w Sokołowsku, przy ul.

Głównej 10/5 w Sokołowsku

Przewodnicząca Komisji Ogólnej poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na

posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie.

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie.

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji.

W związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  Miejskiej odczytał  projekt  uchwały  

i poddał go pod głosowanie.

Uchwała  Nr  LXI/292/14  Rady  Miejskiej  Mieroszowa  z  dnia  31  października  2014  r.  



w  sprawie   zmiany  Uchwały  Nr  XXVI/118/12  Rady  Miejskiej  Mieroszowa  z  dnia

31.05.2012r.  w  sprawie  wieloletniego  planu  gospodarowania  mieszkaniowym  zasobem

gminy w latach 2012 – 2017 została podjęta 13 głosami "za" ( jednogłośnie ).

Podjęta uchwała stanowi załacznik nr 9 do tego protokołu.

Na sesję Rady Miejskiej przybył Radny – Pan Michał Sowa. Stan obecnych 14.

Ad.15.projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wezwania do usunięcia

naruszenia  interesu  prawnego złożonego przez  Pana A.  O.  omówił  Przewodniczący

Rady Miejskiej- Pan Ryszard Gubernat,  informując że dnia 29 września 2014r.  Rada

Miejska  Mieroszowa  podjęła  Uchwałę  Nr  LX/284/14  Rady  Miejskiej  Mieroszowa  w

sprawie uznania skargi Pana A. O. na działanie Burmistrza Mieroszowa za bezzasadną.

Dnia 21 października 2014 r. do Biura Rady Miejskiej wpłynęło pismo Pana Adama

Okoń – wezwanie do usunięcia naruszenia interesu prawnego.

Podstawą do wniesienia  wezwania  stanowi art.101 ust.1 z  dnia  8 marca 1990 r.  

o  samorządzie  gminnym,  zgodnie  z  którym każdy czyj  interes  prawny lub uprawnienie

zostały  naruszone  uchwałą  lub  zarządzeniem podjętym przez  organ  gminy  w  sprawie  

z  zakresu  administracji  publicznej,  może  po  bezskutecznym  wezwaniu  do  usunięcia

naruszenia – zaskarżyć uchwałę do sądu administracyjnego.

Zgodnie  z  art.  39  ust.  2  ustawy  z  dnia  21  sierpnia  1997  roku  o  gospodarce

nieruchomościami ( Dz.U. z 2014 r. poz.518 z późn. zm.) Burmistrz może dokonać zbycia

nieruchomości, w drodze rokowań albo organizować kolejne przetargi. Należy stwierdzić, 

że  jest  to  uprawnienie  Burmistrza,  a  nie  obowiązek.  W  ocenie  Burmistrza  Gmina

jest zobowiązana do racjonalnego gospodarowania swoimi zasobami, dlatego też mając to

na uwadze nie dokonywał dalszego obniżania ceny.

Uchwała  Nr  LX/284/14  Rady  Miejskiej  Mieroszowa z  dnia  29  września  2014 r.

dotycząca procedury sprzedaży i zastosowanej formy sprzedaży nieruchomości gruntowej

niezabudowanej położonej w Łączej, składającej się z działki nr 37/6 o powierzchni 0,1549

ha, została podjęta zgodnie z obowiązującymi przepisami , tj. art.40 ust. 3 w powiązaniu z



art.  38  ust.  1  ustawy  z  dnia  21  sierpnia  1997  roku  o  gospodarce  nieruchomościami  

(Dz.U. z 2014 r. poz. 518 z późn. zm.).

Cytowany  powyżej  art.40  ust.  3  wyklucza  ingerencje,  wymuszanie  przez  osoby

trzecie na organie zastosowania formy przeprowadzenia przetargu, gdyż  to organ decyduje 

o zastosowanej formie przetargu.

Biorąc  pod uwagę powyższe należy  stwierdzić  bezzasadność żądania  Pana  A.  O.

dotyczącego  podjętej  Uchwały  Nr  LX/284/14  Rady  Miejskiej  Mieroszowa  z  dnia  

29  września  2014 r.  ponieważ Burmistrz  Mieroszowa działał  zgodnie  z  obowiązującym

prawem.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie.

W dyskusji głos zabrali :

Radna – Pani Justyna Pichowicz zwróciła się z pytaniem czy uchwała musi być podjęta w

dniu dzisiejszym ponieważ materiał dotyczący uchwały jest obszerny i nie było możliwości

zapoznania się z nim, bo Radni otrzymali ten projekt na sesji.

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz wyjaśnił, że Uchwała, która została

podjęta  w  dniu  29  września  br.  była  procedowana  na  Komisji  i  sesji  Rady  z  pełnym

wyjaśnieniem  jeśli chodzi o zasadność roszczeń Pana Okoń i Rada z pełną stanowczością

taką  uchwałę  podjęła.  Pan  Okoń  nie  zgodził  się  z  tym  i  wezwał  Radę  do  usunięcia

naruszenia interesu prawnego.

Z-ca Burmistrza Mieroszowa – Pani Dorota Bekier uzupełniając wypowiedź Burmistrza

Mieroszowa, dodała, że wezwanie do usunięcia naruszenia prawa jest niczym innym  jak

przyznaniem Rady, że poprzednio podjęła błędną uchwałę. Takie wezwanie jest etapem, po

którym osoba fizyczna nie zgadzająca się z Uchwałą Rady może zaskarżyć ją do NSA.

Inaczej Sąd nie przyjmie skargi na Uchwałę z przyczyn proceduralnych.



W związku  z  wyczerpaniem  dyskusji  w  tym  punkcie  Przewodniczący  Rady  Miejskiej

poddał pod głosowanie omówiony projekt uchwały.

Uchwała  Nr LXI/293/14 Rady Miejskiej  Mieroszowa z dnia  31 października 2014 r.  w

sprawie wezwania do usunięcia naruszenia interesu prawnego złożonego przez Pana A. O.

została podjęta 10 głosami „za”, 0 „przeciw”, 4 „wstrzymującymi się”.

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 10 do tego protokołu.

Ad.16.Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli w zakresie wydatkowania środków

na realizację Gminnego Programu Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 2013

r. omówiła Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Pani Justyna Pichowicz.

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie.

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji.

Sprawozdanie stanowi załacznik nr 11 do tego protokołu.

Ad.17.Sprawozdanie  Komisji  Rewizyjnej  z  kontroli  w  zakresie  analizy  wykonania

remontów i  inwestycji  w placówkach oświatowych Gminy Mieroszów w roku 2013

oraz I półroczu 2014 r.  omówiła Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Pani Justyna

Pichowicz.

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie.

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji.

Sprawozdanie stanowi załacznik nr 11 do tego protokołu.

Ad.18.Odpowiedzi na pytania zadane na poprzedniej sesji.



Burmistrz Mieroszowa poinformował, że na poprzedniej sesji odpowiedzi na pytania były

udzielane na bieżąco.

Ad.19.Odpowiedzi na zapytania, oświadczenia i wnioski radnych.

Na  pytanie  Radnej  –  Pani  Doroty  Błażejowskiej  w  sprawie  oświetlenia  ulicznego

odpowiedzi udzielił Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz, informując że ten

punkt świetlny został już zgłoszony do rejonu energetycznego.

Na pytanie  Radnej – Pani Doroty Błażejowskiej w sprawie stawu rybnego w Golińsku

odpowiedzi udzielił Burmistrz Mieroszowa informując, że zostało przekazane wystąpienie

do RDOŚ-u w sprawie wydania decyzji o powiększeniu lustra wody. W tej chwili trzeba

bedzie ponowić  wystąpienie o ustalenie zakresu prac w tej sprawie.

Na  pytanie  Radnej  –  Pani  Justyny  Pichowicz w  sprawie  stref  uzdrowiskowych  w

Sokołowsku  odpowiedzi  udzielił  Burmistrz  Mieroszowa  –  Pan  Andrzej  Laszkiewicz

informując, że została podpisana umowa na wykonastwo. Odbyło się spotkanie,  podczas

którego zostały przekazane dokumenty i przeprowadzono wizję terenu, którego strefy mają

dotyczyć.

Na  pytanie  Radnej  –  Pani  Justyny  Pichowicz  w  sprawie  rozmieszczenia  kontenerów

odpowiedzi  udzielił  Burmistrz  Mieroszowa  –  Pan  Andrzej  Laszkiewicz  informując,  że

zarządca nieruchomości decyduje gdzie pojemniki mają być postawione. Ostatnie zmiany

lokalizacyjne kontenerów  w Sokołowsku były dokonane w uzgodnieniu z Panią Sołtys.

Na pytanie  Przewodniczącego Rady Miejskiej  czy to prawda, że Prezes spółki ZGKiM

został  zwolniony  z  pracy  odpowiedzi  udzielił  Burmisrz  Mieroszowa  –  Pan  Andrzej

Laszkiewicz, informując że w dniu wczorajszym odbyło się posiedzenie Rady Nadzorczej

Spółki ZGKiM, na którym zostały podjęte dwie uchwały. Pierwsza dotyczyła odwołania z

funkcji Prezesa Spółki Pana Ryszarda Moździocha, który został zatrudniony w spółce jako



pracownik.  Natomiast  druga  podjęta  uchwała  dotyczyła  powołania  do  końca  czerwca

przyszłego roku Prezesa Spółki w osobie Pana Jarosława Janiszewskiego.

Radny – Pan Ryszard Gubernat zauważył, że Pan Burmistrz nie do końca odpowiedział

na  zadane  pytanie,  bo  nie  poinformował  o  przyczynach  odwołania  dotychczasowego

Prezesa.

Burmistrzm  Mieroszowa odnosząc  się  do  powyższej  wypowiedzi  zauważył,  że  na

posiedzeniu  Rada  Nadzorcza  Spółki,  kiedy  były  przyjmowane  dokumenty  w  zakresie

bilansu  sprawozdawczego  za  rok  2013,  zasygnalizowała  wiele  elementów  w  układzie

poprawy sytuacji w spółce. Pan Prezes Możdzioch objął tą funkcje na okres trzech lat i teraz

ten okres praktycznie się kończy. 

Radna – Pani  Agnieszka Kozłowska  poinformowała,  że  decyzje  o zmianie  prezesa  w

Spółce zostały przyjęte przez kadrę pracowniczą bardzo dobrze.

Radna – Pani Justyna Pichowicz zauważyła, że Spółka ZGKiM jest Spółką gminną i Rada

ma prawo wiedzieć o zmianach personalnych zwłaszcza wśród kadry wyższego szczebla i

jakie były przyczyny tych zmian.

Burmistrz Mieroszowa zauważył, że rzeczywiście jest to spółka gminna, ale posiada ona

organ nadzoru i kontorli w postaci Rady Nadzorczej, która podejmuje w tym zakresie swoje

decyzje.

Ad.20.Wolne wnioski, informacje, apele, w tym mieszkańcy.

Burmistrz Mieroszowa poinformował,  że w dniu 7 listopada 2014 r.  nastąpi  uroczyste

przekazanie wozu strażackiego dla OSP Mieroszów.

Radna – Pani Dorota Błażejowska zwróciła uwagę, ze podczas ostatnich uroczystości w

sali spotkań MCK było bardzo zimno.



Z-ca  Burmistrza wyjaśniła,  że  projekt  na  przebudowę  sali  spotkań  był  szerszy  niż

zrealizowanyn zakres prac, który był minimalny i taki, na jaki starczyło środków. Tam są

jeszcze zaplanowane nadmuchy nagrzewnicy i  cała  instalacja  związana z  klimatyzacją.  

To  zostanie  zrealizowane  później,  kiedy  będą  realizowane  zadania  związane  z

termomodernizcją.

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował o korespondecji, która wpłyneła w okresie

między sesjami :

– skarga  Wojewody  Dolnośląskiego  na  Uchwałę  Rady  Miejskiej  Mieroszowa  w

sprawie  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania  bezdomności  na

terenie gminy Mieroszów.

Ponadto Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił sie z pytaniem czy to prawda, że Radca

Prawny Urzędu Miejskiego zarabia rocznie 100 tys. zł.

Burmistrz  Mieroszowa – Pan Andrzej  Laszkiewicz  wyjaśnił,  że  Radca Pan Zdzisław

Procyk  nie jest  pracownikiem Urzędu Miejskiego.  Umowa z Panem Procykiem została

podpisana  w  układzie  kancelarii  na  podstawie  procedury  przetargowej,  na  podstawie

złożonej oferty. Roczny koszt z tego tytułu to jest kwota około 30 tys. zł. Rocznie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poinformował,  że  w  Biurze  Rady  Miejskiej  jest

korespondencja  wymieniana  pomiędzy  Panem  Procykiem  a  Panem  Raczyńskim,  która

została przekazana Radzie Miejskiej do wiadomości.

Na  prośbę  Radnej  –  Pani  Doroty  Błażejowskiej  Przewodniczący  odczytał  pismo

skierowane  do  Pani  D.  Maśankiewicz  w  sprawie  organizacji  ruchu  drogowego  przy  

ul. Mickiewicza w Mieroszowie.



Ad.21.Zakończenie obrad.

W związku  z  wyczerpaniem  dyskusji  w  tym  punkcie  Przewodniczący  Rady  Miejskiej

zamknął LXI sesję Rady Miejskiej dziękując wszystkim za przybycie.

Protokołowała :

Agnieszka Podgórska 


